
GÜMÜŞHANE TURİZMİ İÇİN GEREKLİ OLAN TOPLANTI BUGÜN YAPILDI

10 Mayıs 2019 Pazartesi günü Vali Kamuran Taşbilek başkanlığında yapılan geniş
katılımlı toplantı ile Gümüşhane turizmi bütün yönleriyle analiz edildi.
Valilik toplantı salonunda “Turizm Danışma ve Koordinasyon Toplantısı”
teması ile yapılan analiz toplantısının sekretaryasını Gümüşhane İl Kültür ve
Turizm Müdürlüğü yaptı.
Vali Taşbilek toplantının açılış konuşmasında şunları söyledi:
 “İnsanların turizme bakışlarını
daha sağlıklı ve güzel hale getirmek, farkındalığını en üst seviyeye
taşıyabilmek için bu tür toplantılara ihtiyacımız var. Belki bu birincisi
olacak ama sonuncusu olmamalıdır. Çok kat edeceğimiz yol var bu bağlamda.
Değerli arkadaşlarımızın çok güzel çalışmaları var. Sadece yeşille değil,
sadece tarihle değil, sadece doğayla değil, sadece kültürle değil hepsini
beraber üst üste koyarak. Çünkü Gümüşhane top yekun pazarlanacak bir yer. Bu
toplantıda ortaya konulan görüşleri analiz edip değerlendireceğiz.”
Vali Taşbilek’in açılış konuşmasından sonra İl Kültür ve Turizm Müdürü
Hüseyin Ateş; sunu eşliğinde Gümüşhane Turizmi ile ilgili bilgi aktardı.
Gümüşhane Üniversitesi Turizm Fakültesi akademisyenlerinden İsmail Çalık,
Kent Konseyi Başkanı Hasan Pir, Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı İsmail Akçay,
Gümüşkoza Gazetesi sahibi Hüseyin Çelik, Gümüşhane Sanayici ve İşadamları
Derneği Şube Başkanı Murat Akçay, Gümüşhane Üniversitesi öğretim görevlisi
Necati Yılmaz, Akgüller Tesisleri sahibi Mustafa Akgül, Ramada Gümüşhane
Pazarlama Müdürü Volkan Özdoğan, Torul Belediye Başkanı Evren Özdemir, Doğa
Koruma ve Milli Parklar Şube Müdürü İlbeyi Aydın, GÜDAK Başkanı ve TUTAP
Temsilcisi Mustafa Akbulut, Tarım ve Orman İl Müdürü Edip Birşen, İl Milli
Eğitim Müdürü Seydi Doğan, Gümüşhane Üniversitesi öğretim görevlisi Talat Ülker
ve Gümüşhane Müze Müdürü Gamze Demir söz alarak görüş ve önerilerini sundular.
Üç saat süren toplantının sonunda kısa bir değerlendirme konuşması yapan Vali
Taşbilek: “Bu toplantı inşallah bir sonraki çalışmalarımıza katkı sağlayacaktır,
ışık tutacaktır. Turizm farklı bir şey. Bugün başladığınız bir işin meyvesini
belki 10 yıl sonra alacağız ama doğru ve sistematik bir şekilde başlamak lazım.
Dileriz en kısa zamanda sonuç alalım. Lakin bir anda turizm oluşmuyor, işin
kültürü de önemli bir konu. Allah’ın bizlere bahşettiği kültürümüz var, doğamız
var. İnşallah sistematize olarak hep beraber el birliğiyle, doğru bir sinerji
oluşturarak daha güzel şeyler yapacağız” dedi.
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